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The EAA conducted a Facebook live public seminar on the important 

points-to-note when purchasing properties situated outside Hong Kong 

on 12 March 2022. Three guest speakers shared their valuable insights and 

knowledge at the seminar which recorded over 50,000 views.

The seminar was held through online conferencing and hosted by Ms Grace 

Lam, News Controller of Metro Finance Radio. During the one-hour seminar, 

the three guest speakers, Dr Chan Yan Chong, MH, Adjunct Professor of 

Department of Management Sciences, City University of Hong Kong, Sr Yu 

Kam-hung, Consultant of PSA (HK) Surveyors Limited and Mr Chan U-keng, 

Director of Operations of the EAA, shared with the audience the strategy 

to follow and points-to-note when purchasing properties situated outside 

Hong Kong and answered questions from the audience.

To watch the video of the seminar, please visit the EAA’s consumer 

education website (http://smart.eaa.org.hk), the EAA’s YouTube channel 

(www.youtube.com/estateagentsauthority) or the Facebook page of Metro 

Finance Radio. 

監管局於2022年3月12日舉辦一個名為
「境外物業『智』『析』『揀』」的

Facebook直播公開講座。三位嘉賓講者分
享他們對境外置業的寶貴見解及知識，吸引
超過五萬人次觀看。

是次講座以網上視像會議形式進行，由新城
財經台新聞部總監林潔瑩小姐擔任主持。在
長約一小時的講座中，三位講者包括城市大
學管理科學系特約教授曾淵滄博士、國眾聯
測量師行顧問余錦雄測量師、以及監管局執
行總監陳汝儆律師，為觀眾講解境外置業嘅
重要策略和注意重點並回答觀眾的提問。

如欲重溫是次講座的錄影，可瀏覽監管
局的消費者教育網站（http:/ /smart .eaa.
org.hk）、監管局的YouTube頻道（www.
youtube.com/estateagentsauthority）及
新城財經台的Facebook專頁。
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